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ČESKO: … proto, že se lidé brání přijetí zákona umožňující naopak šikanu celého národa.
Poslancům a některým senátorům přicházely od soboty stovky emailů protestujících proti
schválení novely Pandemického zákona, který je ve skutečnosti velmi ,,kvalitním“ nástrojem
sloužícím vládnoucím politikům k obejití jiných zákonů, Ústavy ČR a Listiny základních práv. Znění
novely bylo rozebráno několika právníky, z nichž většina se doslova zhrozila z toho, co obsahuje.
Média se diví, že většina emailů měla stejné znění. Ano, měla. Vzhledem k tomu, že arogance
poslanců je nekonečná, bylo vcelku jedno, co se v nich psalo. Nešlo o to jim vysvětlovat, proč s
novelou nesouhlasíme, protože buď vůbec neví, co se v ní píše, nebo to naopak vědí velmi dobře a
jsou spolupachateli.

Na došlé emaily odpovědělo minimum poslanců, přičemž Výborný z KDU-ČSL rozeslal části
autorů stejný text, ve kterém zrovna vytříbenou moudrost neprojevil. Vcelku logicky novelu
obhajuje, protože ve chvíli schválení se z našeho státu stává země ovládaná premiérem a třemi
ministry, proto jejichž rozhodnutím nebude adekvátní obrana. To i tehdy, když budou postrádat
důvody a logiku. V podstatě se stáváme hříčkou v rukách politiků a je jen otázka, jak velcí blázni to
budou. Bohužel policisté a vojáci poslouchající z principu svého povolání jakékoliv rozkazy zajišťují
jak prosazování různých opatření, tak i poskytují obranu těm, kteří si budou chtít v úterý novelu
schválit. Ostatně povolení tlouct lidi při demonstracích dodává řadě policistů pocit vlastní velikosti a
nedotknutelnosti. Možná se tím i vysvětluje, proč byly Policie i armáda zbaveny povinného očkování,
tedy zatím. Poslušnost ozbrojených složek je základním kamenem ,,bezpečnosti“ politiků podílejících
se na tomto zvěrstvu.

Opět se ukázala úloha médií. Z těch největších ani jedno nevynechalo informaci o šikanování
poslanců, kteří chudáci se nemohou díky zahlceným emailovým schránkám věnovat důležité práci.
Jaká ta práce je, to nikdo netuší, dokonce se dá očekávat, že řada z nich novelu Pandemického
zákona nečetla stejně, jako plno jiných podobně důležitých brožur před jiným schvalováním. Stádní
způsob hlasování, kdy se prostě strany dohodnou, co je pro ně dobré, je normou chování poslanců
nejenom u nás. Ono, kdo by se za těch pár šupů přetrhnul, že? Pár poslanců se naučí několik frází,
zopakují si je a pak, protože jich je většina, si to odsouhlasí. Navíc si vyhlásili legislativní nouzi,
opravdu netušíme, jakým právem, a udělají vše proto, aby se to vše událo ve zkráceném řízení. Dá se
očekávat, že se k vládní koalici přidají i zástupci hnutí ANO, protože v podstatě se jedná jen o úpravu
toho, co sami vymysleli. Kdo chtěl skutečně změnu, volil prostě špatně.

Milí Češi, Moravané a Slezané, měli byste vědět, že tento Pandemický zákon je tím
nejhorším, co tu mnoho posledních desítek let bylo. Kdybyste se zajímali o skutečnou situaci v
naší zemi, nepodléhali iluzím a manipulacím šířených mainstreamem, sešlo by se vás před úterním
projednáváním novely a jejím schvalováním na Malostranském náměstí a okolí aspoň 2 miliony. Ne li
více. Jenže s tím počítat nelze. Bohužel, velká část z vás si vůbec nic neuvědomuje, možná ani neví, o
co se jedná a že nějaký Pandemický zákon existuje. Další, ti očkovaní, si dokonce myslí, že je to v
pořádku, protože jich se to netýká, navíc neposlušní antivaxeři si lepší zacházení nezaslouží. Někteří
si uvědomují průšvih, který se právě děje, jenže jejich vlastní pohodlí jim je bližší. S těmito lidmi
počítat prostě nelze, takže z pohledu na počet obyvatel v celé zemi se protestu zúčastní relativně pár
vcelku zarputilých, kterým došlo, že se nechtějí stát stádem vedeným pseudoelitami na porážku. Ten
zákon je vyhlášením války lidem, kteří nechtějí ohýbat hřbet. Tady nejde o nějaký covid. Platnost
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zákona má být neomezená s možností kdykoliv jej zneužít. Pandemie se dá vytvořit z čehokoliv,
média se na tom ráda přiživí. Navíc je podobný amorální paskvil předkládán i v jiných zemích,
zkušenosti s ním mají i Slováci.

Pokud dnes projde, bude se týkat úplně všech. Nejen těch, kteří odmítají momentálně
podstoupit sérii vpichů, jejich nekončící řadu. Za nějakou dobu to může být další jiný laboratorně
přetvořený vir, jiné vakcíny, nebo se prostě vytvoří důvod, proč opět použít Pandemický zákon. A
může mířit i proti těm, kteří teď sedí doma a ještě si možná lebedí, jak na ty antivaxery konečně
dojde. Ani netušíte, jak moc se mýlíte.
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